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Jack Kindberg 
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Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom ALL-teamet. 
 
Remissvar 
ALL-teamet har under flera år arbetat med att hitta bra verktyg för att 
utvärdera verksamheten och bl.a. gick all personal under hösten 2002 en 
fyra dagar lång utbildning i ASI (Addiction Severity Index) och  MAPS 
(Monitoring Area Phase System). ASI är ett intervjubaserat instrument för 
utredning och bedömning. MAPS är ett formulär som kan utgöra underlag 
för en behandlingsplanering. Under år 2003 har vi prövat instrumentet ASI 
i utredningsarbete och vi kommer att ha en uppföljningsdag då vi 
summerar våra erfarenheter och diskuterar hur det fortsatta arbetet med 
dessa instrument ska se ut. 
 
Av tjänsteutlåtande från Staben på Socialtjänstförvaltningen framgår att 
man gjort bedömningen att användandet av ASI innebär en 
kvalitetssäkring i utredningsarbetet med missbrukare och gör det möjligt 
att följa upp enskilda klienter och klientgrupper över tid. Att man från 
Stabens sida vill verka för ett enhetligt system över staden och se till att 
berörda förvaltningar får tillgång till IT-stöd i arbetet är mycket positivt. 
Det förefaller rimligt att detta integreras med befintliga system om det är 
möjligt. 
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